
LR Seimo nario 

Justino 
UrbanavičiaUs

2022 m. 
Metų veiklos apžvalga



2 3

MielieJi, 

Apie 2021-uosius sakėm, kad metai išpuolė kaip niekad sudėtingi, na, o šie 
atnešė dešimtmečius nematytų iššūkių: šalies saugumo, energijos kainų, 
vertybinės politikos ir kt. 

Kai kurie darbai neeilinėmis aplinkybėmis tapo reikšmingesni, o kasdien 
spręstini klausimai išliko vienodai svarbūs. Į šiuos darbus buvo sutelktas 
mano veikimas apygardoje antraisiais šio Seimo kadencijos metais.

Čia noriu atsiskaityti savo rinkėjams, ką pavyko nuveikti Seime,  apygardoje, 
ir drauge pasidalyti džiugiomis akimirkomis. 

Suprantu, kad šiandien labiausiai norisi tikrumo ir aiškumo, atvirumo ir su-
sitarimo. Ir man tai svarbu. 

Todėl dėkoju Jums, jeigu domitės parlamentine veikla, mano darbu, ir visa-
da laukiu grįžtamojo ryšio ir kartu visiems aktualių pasiūlymų.

 J. Urbanavičius

Justinas Urbanavičius
2020–2024 m. kadencija
Seimo narys nuo 2020-11-13.
Iškėlė Tėvynės sąjunga-Lietuvos krikščionys demokratai.
Išrinktas Garliavos rinkimų apygardoje Nr. 66.

aKTUalU visieMs

•	 stipriname šalies 
saugumą. 

Finansavimui gynybai – 
2,5  proc. BVP, papildomai ski-
riami 298 mln. Eur.

•	 Tapome nebepriklausomi 
nuo rusijos energetinių 
išteklių.

Uždraudėme rusiškų dujų im-
portą, nebeperkame rusiškos 
elektros, naftos. Dujos mus 
dabar pasiekia per Klaipėdos 
suskystintų dujų terminalą, 
per jį jos importuojamos iš 
viso pasaulio.

•	 nuosekliai didiname 
žmonių pajamas. 

Dėl energijos kainų šuolio nu-
matytos taiklios priemonės 
padidinti pajamas pažeidžia-
moms visuomenės grupėms.

•	 stipriname sveikatos 
paslaugų kokybę. 

Sveikatos įstaigų tinklo per-
tvarka padės žmonėms gauti 
daugiau paslaugų, trumpės 
eilės pas gydytojus.

•	 investuojame į ateitį. 

Skiriamos lėšos daugiabučių 
renovacijai, dešimt kartų didi-
nama parama įsigyti arba įsi-
rengti saulės elektrines, vėjo 
jėgaines, energijos kaupimo 
įrenginius.
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Darbas seiMe 
TĘsiU DarbUs energeTiKos ir Darnios plėTros KoMisiJoJe 
ir aplinKos apsaUgos KoMiTeTe. 

aKTUaliaUsi Darbai:

Darbas seiMe

Su J. E. Vokietijos ambasadoriumi M. Sonnu sutarta bendradarbiauti energetikos klausimais.

• Integruojama daugiau atsinauji-
nančių energijos išteklių. Pritarėme 
„Švarios energetikos paketui“.

• Paprastesnė tvarka norintiems plė-
toti saulės šviesos ir vėjo elektrines, 
taip reikšmingai didinamas elektros 
energiją gaminančiųjų skaičius, vie-
tinė elektros generacija. Pritarėme 
„proveržio paketui“.

• Biudžeto lėšomis iš dalies kompen-
suojame elektros energijos ir gam-
tinių dujų kainų augimą visiems 
vartotojams. Pritarėme „antiinflia-
ciniam paketui“.

• Didiname namų ūkių energetinį sa-

varankiškumą. Numatėme paramą 
šildymo katilų keitimui, saulės švie-
sos ir vėjo elektrinių bei energijos 
kaupikliams, šilumos siurblių bei elek-
tromobilių įkrovos stotelėms įsireng-
ti, lengvatines paskolas verslui ir kt. 

• Iki 2030 m. planuojama įrengti pir-
mąjį vėjo elektrinių parką, kuris per 
metus pagamins apie 25 proc. elek-
tros energijos poreikio. pritarėme 
jūrinio vėjo parko įrengimui baltijos 
jūros teritorijoje.

• Atlikome svarbiausius veiksmus dėl 
sklandaus prisijungimo prie europos 
elektros energijos tinklų iki 2024 m.

Kai kurios problemos tampa aiškesnės nuvykus į vietą, tad surengėme 
išvažiuojamuosius posėdžius.

Laive-saugykloje „Independence“ – pagrindinėje suskystintųjų dujų talpykloje 
mūsų ir kaimyninėms šalims. 

DirboMe pagal inTensyvią DarboTvarKĘ: sUrengėMe 
DagiaU nei 21 posėDį, vyKDėMe parlaMenTinĘ KonTrolĘ.

Ignalinos atominės elektrinės pavojingųjų medžiagų saugykloje.

Pradedame diskusijas dėl atominės energetikos (mažų reaktorių) plėtojimo 
Lietuvoje.
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Darbas seiMe 

paDėKa vėjo elektrinių parkų entuziastui 
„E energija“ vadovui G. Ulozai.

Su Lietuvos medžiotojų ir žvejų draugi-
jos pirmininku Virginijumi Kantausku pa-
gerbėme žinomą medžioklį, gamtininką 
doc. Algirdą Navasaitį.

Darbas apygarDoJe 

KaUno regionas Man gerai žinoMas. 

Džiaugiuosi, kad galiu padėti arba patarti bendruomenei aktualiais klausimais. 
Vertinu galimybę dalyvauti renginiuose ir per juos dar geriau pažinti Jus bei išgirsti 
kuo Jūs gyvenate.

pėsčiųJų saUgUMas. Reikalingi pėsčiųjų takai Alšėnų, Rokų, Girionių, Ringaudų 
seniūnijose. Sutarėme, kad Lietuvos automobilių kelių direkcija kartu su Savival-
dybe pasirašys bendradarbiavimo sutartis ir ieškos finansavimo šiems takams 
įrengti.

KoKIE SPRENDIMAI PADėTų MAžINTI ELEKTRoS KAINą, NEKENKTų KLIMATUI, SKATINTų 
ATSINAUJINANČIo KURo NAUDoJIMą, PAKVIETėME PASISAKyTI KoNFERENcIJoJE 
„KliMaTo KaiTa ir aTeiTies energeTiKa“.  

Kelio reKonsTrUKciJa. Garliava–
Prienai kelio ruožo rekonstravimo pa-
ruošiamieji darbai sparčiai juda į priekį. 
Visuomenės poreikiui užtikrinti išper-
kamos žemės iš gyventojų.

Kelio proJeKTo sTarTas. Apsilankius 
susisiekimo ministrui Mariui Skuodžiui, 
sutarėme, kad dar šiemet bus rengiami 
dokumentai dėl Šakių plento Akademi-
ja–Ringaudai kelio ruožo rekonstrukci-
jos projektinių sprendinių. 

Visiška energetinė nepriklausomybė 2030 m.: 93 proc. pagaminamos energijos bus žalioji

nUoTeKų TinKlai. Garliavoje ir Naugardiškėse pradėti nuotekų tinklų įrengimo 
darbai. Juragiuose – projektuojami ir kitais metais numatyti tinklų tiesimo darbai.

Konferencijos įrašą rasite čia: 
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Darbas apygarDoJe 

Interneto svetainė, 
kurioje yra skelbiamos 
visos ES paramos

Dovana MoKyKlai. Gimtojoje Garliavos Adomo Mitkaus mokykloje prisidėjau prie 

naujojo stadiono infrastruktūros atnaujinimo – vėliavų stiebų įrengimo. 

benDrUoMenės iniciaTyva. Pasiūlius bendruomenei, koordinavau buvusio stu-

dentų bendrabučio Girionyse, Liepų  g., perdavimą Socialinės apsaugos ir darbo 

ministerijai karo pabėgėliams iš Ukrainos apgyvendinti. 

ŠvieTiMo perspeKTyvos. Keturios Kauno rajono mokyklos atrinktos dalyvauti 

„Tūkstantmečio mokyklų „ programoje. Bus sukurtos kokybiškos ugdymo ir ugdymosi 

sąlygos mokinių pasiekimų atotrūkiams mažinti, atnaujinama mokyklų infrastruktūra. 

Darbas apygarDoJe 

invesTiciJos. Muniškiuose pradėtas 
statyti unikalus laukinių gyvūnų globos 
centras. 

arlaviŠKių TaKas. Pavyko susitelkti, 
sutaupyti ir tinkamai perskirstyti pro-
jektines lėšas, reikalingas uždelstai Ka-
dagių slėnio tako rekonstrukcijai. Vals-
tybinės saugomų teritorijų tarnybos 
projekto vertė per 270 tūkst. Eur.

ąžUolynas girininKUi aTMinTi. Ilga-
mečiam Karmėlavos girininkijos girinin-
kui Jonui Mačiuliui atminti pasodinome 
ąžuoliukų parką.

paraMa verslUi. Kartu su Vytauto Didžiojo universiteto atstovais surengtoje 
konferencijoje verslo atstovams pristatėme paramos ir finansavimo galimybes. 

paMinKlas. Susitelkus su Savivaldybe, 
Juragių radijo ir televizijos stoties pri-
eigose įrengta skulptūra „Rūpintojėlis“, 
įamžinusi Sausio 13-osios įvykius, įtrauk-
ta į Kultūros vertybių registrą. Netrukus 
ir tvorų iki jos neliks.

sU benDražygiais. Česlovu Paulaus-
ku, Deividu Streikumi, Regina Lukoše-
vičiene, Regina žukauskiene ir Marija 
Vinciūniene.
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Darbas apygarDoJe 

aKiMirKos. 

Tai TiK KeleTas vaizDų iŠ Malonių sUsiTiKiMų ir įsiMinTinų KraŠTo KUlTū-
ros ir sporTo renginių, KUriUose TeKo būTi KarTU sU JUMis. 

slava UKraini! 

Kaip ir KieKvienas iŠ Mūsų, JaUčiU pareigą paDėTi Karo alinaMos Šalies 
žMonėMs. sU KolegoMis paUliUMi saUDargU ir laUrynU KasčiūnU į UKrai-
ną vežėMe hUManiTarinĘ pagalbą.  



Apmokėta Seimo nario Justino Urbanavičiaus parlamentinei veiklai skirtomis lėšomis.

benDraUKiMe! 
Kontaktai lietuvos respublikos seime
8 5 239 6607
justinas.urbanavicius@lrs.lt
https://www.facebook.com/justinas.urbanavicius

Kontaktai apygardos biure
8 612 14 030
Kauno rajono savivaldybė, Savanorių pr. 371, Kaunas

įsTaTyMų KūriMas – ir piliečių reiKalas! 

Kaip prisiDėTi prie įsTaTyMų leiDybos?

Nors visi esame įpratę, kad įstatymų leidybos iniciatyvos teise naudojasi Seimo 
nariai, Vyriausybė ar Prezidentas, vis dėlto ši teisė yra suteikta ir Lietuvos pilie-
čiams. Galimybę šalies gyventojams prisidėti prie įstatymų kūrimo laiduoja mūsų 
Konstitucija ir įstatymai.


